
Nieuwjaarsbijeenkomst Vrienden van de Sloterplas op zondag 19 januari 2014 
 
Welkom 
 
Ik heb het idee dat ik altijd hetzelfde zeg als ik de leden toespreek nl: 
Dat ik zo blij ben met onze stabiele vereniging, dankzij het nog steeds pal staande 
bestuur , waarin wij met Mirjam Koevoet een actieve en deskundige aanvulling en 
verjonging hebben gekregen maar ook: 
 
Dankzij Wouter, die onze website vult met mooie natuurstukjes DANK 
Dankzij Alphons, onze webmaster, opvolger van Liane Soeter   DANK 
Dankzij Erik, die onze mailbox vult met wetenswaardigheden     DANK 
 
Allerlei deskundigen die ons bij excursies steeds weer iets nieuws weten te vertellen 
over ons geliefde Sloterpark. 
Ook weten wij dat onze leden achter ons staan. 
 
Jammer genoeg is die stabiliteit en zelfs een kleine toename van ons ledenbestand 
ook te danken aan de vele bedreigingen van het park. 
 

• De hotelplannen aan de oever 
• De plannen van waternet voor afsluiting van de plas 
• De toename van de park-onvriendelijke, natuurvernielende en omwonenden 

verstorende DANCEFESTIVALS. 
 
U heeft allemaal in onze nieuwsbrief kunnen lezen hoe de overheid en de rechtelijke 
macht tegenwoordig omgaat met bescherming van de natuur versus economische 
belangen ---daar is de behandeling van ons bezwaar tegen het Mystic Garden 
Festival een voorbeeld van. 
 
Onze groene Wethouder van het park heeft aan iedereen laten weten, dat de 
lepelaars die dit jaar voor het eerst nestelden tussen de reigers in het reigersbos in 
het park en daar tijdens het Mystic Garden festival twee jongen verloren, het maar 
zelf moesten weten als ze het risico nemen zo dicht op de mensen te gaan nestelen. 
 
Tineke en ik zagen vrijdag, bij de afdeling vergunningen tot onze schrik dat het 
terrein van het Mystic Garden Festival 2014 zich nu uitstrekt van de reigerkolonie tot 
halverwege het zwembadeiland en de hoeveelheid bezoekers ruim is verdubbeld nl - 
7500.  
 
We zullen ons daar opnieuw tegen verzetten hopelijk met hulp van andere 
organisaties. 
Mijn opdracht van het bestuur was om alleen positieve dingen te vertellen, maar ik 
vond dat u recht had om dit te weten 
 
Dat onze vereniging een bloeiend bestaan leidt met bijna 500 Sloterparkliefhebbers 
is een goede reden om straks met elkaar te klinken op het nieuwe jaar. 
 
Nu het woord aan Mirjam Koevoet, die weer nieuwe dingen zal vertellen over de 
gedachten achter het Sloterplaspark. 


